
■  ЗНАЙ НАШИХ!

П’ятеро з дев’яти паралімпійців -  з медалями
На Паралімпійських іграх-2020 
у Токіо Рівненщину представ
ляли дев’ять спортсменів
-  6 дзюдоїстів, 2 паракано- 
їсти та легкоатлет. П’ятеро 
з них повернулися додому з 
нагородами.
Зокрема дзюдоїсти, які виступа

ли серед спортсменів із порушен
ням зору, Ірина Гусєва у ваговій 
категорії до 63 кг виборола срібну, 
а Юлія Іваницька (до 48 кг), Наталія 

--Чіколайчик (до 52 кг) й Олександр 
Назаренко (до 90 кг) -  бронзові 
медалі. «Срібло» в активі досвід
ченого 33-річного Миколи Синюка 
(тренер Леонід Камлочук) з Дубен- 
щини, який фінішував другим у 
спринті з веслування на байдарках 
і каное. Кроку для того, щоб під
нятися на п’єдестал, не вистачило 
рівненським дзюдоїстам Анастасії 
Гарник та Давидові Хораві, які посі
ли на Паралімпіаді п’яте місце.

Рівненських дзюдоїстів, які 
-дими днями прилетіли з Токіо, 
привітали міський голова Олек
сандр ТРЕТЯК і секретар Рівне- 
ради Віктор ШАКИРЗЯН

Мер Рівного похвалив спорт
сменів за те, що вони підтвердили 
реноме найкращих.

-  Вітаю нашу паралімпійську 
команду. Ваші перемоги, -  наголо
сив Олександр Третяк, -  це наша 
мотивація! Пишаюся тим, що наші

спортсмени з гордістю отримува
ли медалі, піднявшись на п’єдестал 
Паралімпіади. Дякую тренерам, 
які роблять свій важливий внесок 
у досягнення наших спортсменів. 
Адже без них паралімпійці не мог
ли б показати такі неймовірні ре
зультати. Впевнений, що з нашою 
підтримкою, щоденною працею на 
наступній олімпіаді паралімпійці 
покажуть ще кращі результати, бо 
вони на них заслуговують!

Відзначивши неабиякий успіх 
дзюдоїстів, секретар Рівненської

міської ради Віктор Шакирзян 
зауважив:

-  Чотири паралімпійські меда
лі -  це надзвичайний результат, 
який доводить міць і силу духу 
наших спортсменів, їхню волю до 
перемоги. А для нас, депутатсько
го корпусу Рівнеради, -  це ще й 
серйозний виклик. Ми повинні до
класти всіх зусиль, аби забезпечи
ти їм належні умови для тренувань. 
До того ж маємо всі разом сказати 
«Дякуємо!» нашим паралімпійцям і 
їхнім тренерам. Ви справжня гор

дість нашого міста!
Крім того, що рівненські при

зери Паралімпіади отримають 
грошові винагороди від держави 
(80 тисяч доларів у еквіваленті за 
друге і 55 тисяч -  за третє місце) 
і області (400 тисяч гривень за 
друге і 300 тисяч -  за третє місце), 
вони матимуть винагороду ще й 
від міста.

-  Є положення міської ради, -  
каже мер Рівного Олександр Тре
тяк, -  згідно з яким виділяється фі
нансова допомога для олімпійців і

паралімпійців. Вона становить 90 
тисяч гривень для спортсмена та 
50% від цієї суми -  для тренера. 
Ми будемо переглядати цю про
граму, щоб збільшити допомогу.

Зі слів самих спортсменів, Па
ралімпійські ігри -  свого роду зда
ча іспиту, вдалим підсумком якого 
є кульмінація -  коли ти стоїш на 
п’єдесталі і розумієш, що все вда
лося. А як зізналася срібна при
зерка Ірина Гусєва, на Паралімпіа
ді у неї вдалось все і навіть більше.

-  Я виграла срібну медаль, -  
каже призерка, -  та вона для мене 
на вагу золота. Свою сутичку у фі
налі вважаю дуже достойною, по
при травму, яка супроводжує мене 
п’ять років.

Разом з тим, на думку тренера 
паралімпійської команди дзю
доїстів Михайла РОМАНКЕВИ- 
ЧА, здобуті в Токіо медалі -  непо
ганий результат. Але не ідеальний. 
Певною мірою дався взнаки брак 
часу на акліматизацію спортсме
нів. Тижня до виступів після при
льоту в Японію замало.

-  На жаль, немає «золота», -  
каже Михайло Романкевич. -  А це 
було б вишенькою на торті. Буде
мо тренуватись, щоб з Парижа 
привезти у Рівне золоту медаль, 
як це було після Лондона.

На це сподіваємося й усі ми.
Ігор КОПАЧ


